





Similar Silicone Glue

Similar silicone glue possesses a suitable adhesiveness and elasticity

For caulking and installation of UPVC doors and windows, cabinets, installation of glass, etc.

Available in various colors, transparent in particular

لاصق السيليكون السيميلار

لاصق السيليكون السيميلار عالي المرونة ذات قوة التصاق العاليه

لاملاء شقوق و تركيب الباب و النافذة من يوبى وى سى، خزانات المطبخ، تركيب الزجاج و غيرها

فى مجموعه مختلفه من الألوان و خاصه الشفاف



Wood Glue

Wood glue, based on Polyvinyl Acetate polymers, with high adhesiveness

This product, following drying, is colorless, transparent and flexible

For gluing various types of woods in furniture industries

لاصق الخشب

لاصق الخشب على أساس أسيتات البولي فينيل ذات الالتصاق العالي

المنتج عديم اللون وشفاف وقابل للمرونة بعد التجفيف للصق جميع أنواع الخشب وصناعات الأثاث

لاصق على أسا



Silicone Acrylic Putty

Silicone Acrylic Putty possesses a suitable adhesiveness and elastic quality

For caulking cracks, installation of UPVC doors . Filling expansion joints in buildings

In various colors

الماستيك الأكريليك السيليكوني

الماستيك الأكريليك السيليكون مع قدرة المرونة والالتصاق العاليه

ملء فاصل توسع المبانيUPVC لإملاء الشقوق وتركيب الباب و النافذة من يوبى وى سى

فى مجموعه متنوعه من الألوان



Various types of instant thinners for use in the wood and automobile industries, oil thinners, furnace thinners, epoxy and polyurethane, and other types of industrial thinners that are formulated and produced in the company's laboratory.

أنواع مختلفة من المخففات الفورية للاستخدام في صناعات الأخشاب والسيارات ومخففات الزيوت ومخففات الأفران والإيبوكسي والبولي يوريثان وأنواع أخرى من المخففات الصناعية التي يتم تركيبها وإنتاجها في مختبر الشركة.



One, Two, Three Glue

The two-component One, Two, Three glue has an extraordinary adhesiveness.

For use in industries such as construction, exteriors and facades, MDF, various types of wood, rubber, leather, etc. The spray comes in 400 milliliter volume, and its gel comes in 100 grams

مادة لاصقة واحد، اثنين، ثلاث

مادة لاصقة واحد اثنين ثلاث، ذات جزأين مع قوة التصاق ممتاز

للاستخدام في صناعات المباني وواجهة المبني، إم دي إف وجميع أنواع الخشب والمطاط والبلاستيك والجلود وغيرها.

حجم الرذاذ ٤٠٠ مل ووزن الجل ١٠٠ جرام



Rasch foam spray is suitable for:

- repair
- Install
- Sealing
- Insulation
- Fill
- Foam structure
- Excellent adhesion on all materials
- Excellent heat and sound insulation
- Anti-humidity
- Resistance to UV rays
- It does not perform well at low temperatures
- Polyurethane foam adjusts quickly, has high performance, and is hard against air humidity. It can have a stable temperature from -40 c° to +90 c°.

رذاذ رغوة راش مناسب لـ:

- يصلح
- عازلة
- تثبيت
- هيكال الرغوة
- التصاق ممتاز على جميع المواد
- عزل ممتاز للحرارة والصوت
- مضاد للرطوبة
- مقاومة الأشعة فوق البنفسجية
- لا يعمل بشكل جيد في درجات الحرارة المنخفضة
- يتم ضبط رغوة البولي يوريثان بسرعة، وتتميز بأداء عالٍ، كما أنها قوية ضد رطوبة الهواء. يمكن أن يكون لها درجة حرارة ثابتة من - ٤٠ درجة مئوية إلى +٩٠ درجة مئوية.

- ١ Двухкомпонентный клей на основе ненасыщенного полиэстера.
- ٢ Правильная сушка, в разные сезоны года
- ٣ Очень высокая предельная прочность
- ٤ Устойчив к перепадам температуры и течению времени после высыхания.
- ٥ Умение токарно-полировать.
- ٦ Устойчив к слабым растворителям, таким как масло и дизельное топливо.
- ٧ Окрашивание с использованием неорганических пигментов



Two-component adhesive based on unsaturated polyester
 Suitable drying in different seasons of the year
 Very high ultimate strength
 Resistant to temperature changes and the passage of time after drying
 Ability to turn and sand
 Resistant to weak solvents such as oil and diesel
 Colorability using mineral pigments

مادة لاصقة مكونة من عنصرين تعتمد على البوليستر غير المشبع
 التجفيف المناسب، في فصول السنة المختلفة
 قوة نهائية عالية جدًا
 مقاوم للتغيرات في درجات الحرارة ومرور الوقت بعد التجفيف
 القدرة على الخراطة والصقل
 مقاومة للمذيبات الضعيفة مثل الزيت والديزل
 قابلية التلوين باستخدام الأصباغ المعدنية



Silicone Acrylic Putty

Silicone Acrylic Putty possesses a suitable adhesiveness and elastic quality

For caulking cracks, installation of UPVC doors . Filling expansion joints in buildings

In various colors

الماستيك الأكريليك السيليكوني

الماستيك الأكريليك السيليكوني مع قلرة المرونة والالتصاق العاليه

ملء فاصل توسع المبانيUPVC لإملاء الشقوق وتركيب الباب و النافذة من يوبى وى سى

فى مجموعه متنوعه من الألوان



Similar Silicone Glue

Similar silicone glue possesses a suitable adhesiveness and elasticity

For caulking and installation of UPVC doors and windows, cabinets, installation of glass, etc.

Available in various colors, transparent in particular

لاصق السيليكون السيميلار

لاصق السيليكون السيميلار عالي المرونة ذات قوة التصاق العاليه

لاملاء شقوق و تركيب الباب و النافذة من يو بي وى سى، خزانات المطبخ، تركيب الزجاج وغيرها

فى مجموعة مختلفة من الألوان وخاصة الشفاف



Silicone Acrylic Putty

Silicone Acrylic Putty possesses a suitable adhesiveness and elastic quality

For caulking cracks, installation of UPVC doors . Filling expansion joints in buildings

In various colors

الماستيك الأكريليك السيليكوني

الماستيك الأكريليك السيليكون مع قدرة المرونة والالتصاق العاليه

ملء فاصل توسع المبانيUPVC لإملاء الشقوق وتركيب الباب و النافذة من يوبى وى سى

فى مجموعهُ متنوعهُ من الألوان



Similar Silicone Glue

Similar silicone glue possesses a suitable adhesiveness and elasticity

For caulking and installation of UPVC doors and windows, cabinets, installation of glass, etc.

Available in various colors, transparent in particular

لاصق السيليكون السيميلار

لاصق السيليكون السيميلار عالي المرونة ذات قوة التصاق العاليه

لاملاء شقوق و تركيب الباب و النافذة من يوبى وى سى، خزانات المطبخ، تركيب الزجاج و غيرها

فى مجموعه مختلفه من الألوان و خاصة الشفاف

RASCH COMPANY

Email:ali.pakzad1986@gmail.com



Tel:+98 9153073551

+98 9154003551

Add :Iran , Mashhad ,